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SALUTACIÓ FESTA DE SANT MAGÍ 2016

Ramon Royes
Paer en cap de Cervera

La Festa de Sant Magí d’enguany ve marcada per les obres al nucli antic 
que afectaran significativament una de les festes més entranyables de la ciutat 
i la comarca. 

Personalment, em sento molt satisfet que aquestes obres siguin ja una re-
alitat després de molts anys parlant d’aquest tema. Ens hi vam comprometre 
amb l’anterior Equip de Govern posant les obres al Pla de Govern 2013-2015 
i ara ja són un fet. 

El carrer de Sant Magí ha estat sempre una via de sortida de les persones que 
visiten el nucli antic amb vehicle o la mateixa Paeria per efectuar-hi gestions. 
Ha estat també un carrer que ha patit les molèsties d’obres anteriors executades 
al nucli antic i sempre hem defensat que s’havia de fer l’últim, precisament 
per evitar que obres posteriors el malmetessin. 

A finals de novembre tindrem un barri preciós i segur que tots estarem 
contents i pensarem que haurà valgut molt la pena aquestes molèsties, que hi 
són i per les quals demano disculpes.

En tot cas, la festa de Sant Magí serà compatible amb aquestes obres i animo 
més que mai a tota la ciutat a participar-hi. Fer-ho és una mostra d’estima per 
la nostra ciutat i els nostres barris, però també una senyal de respecte per les 
persones que tenen la iniciativa de passar al davant per conservar les nostres 
tradicions.

Molt bona festa a tots!!
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